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Zápisnica 
zo zasadnutia Rady pre vnútorný systém kvality  

Hudobnej a umeleckej akadémie Jána Albrechta - Banská Štiavnica,  
odborná vysoká škola  

 

19. decembra 2022 o 11.30 hod. 
Botanická 2, Banská Štiavnica 

 
 
Prítomní prezenčne: prof. PhDr. Egon Krák, ArtD., prof. PhDr. Zuzana Martináková, PhD., doc. Ivan 
Zvarík, doc. Peter Šidlík, PhD., doc. Ján Gréner, ArtD., Mgr. art. Ľubica Čekovská, ArtD., 
Prítomní online: Mgr. art. Alexandra Pažická, Lucia Celecová, Dis. art., Karel Fleischlinger, Mgr. 
Dana Hajóssy, PhD., Bc. Jana Santovjáková 
Ospravedlnení: MgA. Karel Hampl, Mgr. Jakub Kydlíček, Mgr. art. Martin Leginus, Pavol Bartovic, 
Mgr. art. Karol Rudolf Toma, 
 
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Odsúhlasenie Vnútornej hodnotiacej správy o implementácii vnútorného systému   
3. Uznesenie 
4. Záver  

 
 

K prvému bodu programu zasadnutia: 
Zasadnutie Rady pre vnútorný systém zabezpečenia kvality (ďalej len RK“) Hudobnej a umeleckej 
akadémie Jána Albrechta – Banská Štiavnica, odborná vysoká škola otvoril jej predseda prof. PhDr. 
Egon Krák, ArtD. Prítomných privítal a oboznámil všetkých zúčastnených členov RK s krátkym 
programom zasadnutia. Konštatoval, že RK je uznášaniaschopná. 
 
K druhému bodu programu zasadnutia: 
Predseda komisie prof. PhDr. Egon Krák, ArtD. skonštatoval, že členom Rady kvality HUAJA bola 
vopred elektronicky doručená Vnútorná hodnotiaca správa o implementácii vnútorného systému 
kvality na HUAJA. Hudobná a umelecká akadémia Jána Albrechta – Banská Štiavnica, vypracovala 
vnútornú hodnotiacu správu o implementácii Vnútorného systému zabezpečovania kvality 
vysokoškolského vzdelávania na HUAJA (VSK) a je pripravená na predloženie Slovenskej 
akreditačnej agentúre pre vysoké školstvo (SAAVS) k žiadosti o posúdenie súladu vnútorného 
systému zabezpečenia kvality podľa § 24 zákona č. 269/2018 Z. z. Vnútorná hodnotiaca správa 
o implementácii vnútorného systému kvality vznikala postupne a zahŕňa všetky relevantné 
skutočnosti z pohľadu HUAJA.  
Prof. PhDr. Zuzana Martináková, PhD. podrobnejšie informovala o návrhu strategického dokumentu 
HUAJA – Vnútorný systém zabezpečenia kvality. Tento vnútorný predpis upravuje Vnútorný 
systém zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania (ďalej len ďalej len Vnútorný systém 
kvality „VSK“) na HUAJA v súlade so Zákonom č. 269/2018 Z. z. o zabezpečovaní kvality 
vysokoškolského vzdelávania Zákon č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov a v znení neskorších predpisov a Štandardmi pre vnútorný systém 
zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Slovenskej akreditačnej agentúry pre vysoké 
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školstvo (ďalej len „SAAVŠ“).  Hlavným zámerom VSK HUAJA je zabezpečenie systému kvality 
vysokoškolského vzdelávania na HUAJA takým spôsobom, aby bolo umožnené priebežné dopĺňanie 
a inovovanie vo vzťahu k jeho zavedeniu do praxe a zároveň aj permanentné sledovanie 
a zvyšovanie kvality vzdelávania s cieľom dosiahnuť lepšie uplatnenie absolventov v prostredí 
rýchlo sa meniacich požiadaviek na trhu práce nielen v domácom, ale aj v zahraničnom prostredí.  
Prof. Martináková veľmi stručne oboznámila členov SR s politikami, prioritami a cieľmi, ktoré si 
HUAJA v tomto dokumente vytýčila a v pravidelných intervaloch v spolupráci s externými 
odborníkmi z praxe (členmi našej Rady kvality) bude sledovať a vyhodnocovať atribúty a 
implementáciu  vnútorného systému kvality do praxe.   
Prof. PhDr. Egon Krák, ArtD. vyzval prítomných členov Rady kvality aby sa vyjadrili, resp. 
pripomienkovali predložený materiál. Nikto z prítomných nemal žiadne pripomienky 
k navrhovanému dokumentu.   
Predseda RK prof. PhDr. Egon Krák, ArtD. dal hlasovať o prijatí navrhovaného dokumentu: 
Vnútorná hodnotiaca správa o implementácii vnútorného systému kvality.  

 

Skonštatoval, že Vnútorná hodnotiaca správa o implementácii vnútorného systému kvality bola 
jednohlasne prijaté všetkými členmni RK.  Rada kvality odporúča predložiť tento materiál SAAVŠ 
ako súčasť žiadosti o posúdenie súladu vnútorného systému zabezpečenia kvality.     

 
K tretiemu bodu programu zasadnutia: 
Predseda komisie prof. PhDr. Egon Krák, ArtD. navrhol Rade kvality prijať navrhované uznesenie:  
 

• Rada kvality HUAJA schvaľuje a odporúča predložiť SAAVŠ Vnútornú hodnotiacu 
správu o implementácii vnútorného systému kvality na Hudobnej a umeleckej 
akadémii Jána Albrechta Banská Štiavnica ako súčasť žiadosti o posúdenie súladu 
vnútorného systému zabezpečenia kvality 

 
 
 
 
 
 
 
 

__________________________________________ 
             prof. PhDr. Egon Krák, ArtD.  
                               predseda komisie  

 
 
 
V Banskej Štiavnici dňa 19. 12. 2022  


